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KULTURA V RYBNIŠTI aneb březen do 
rybnišťského kulturáku vlezem 

* Vesnická tancovačka, v sobotu 16.3.2024 

* Koncert Láska a život ženy, v pátek 22.3.2024 
* Třetí Noc s Andersenem v Rybništi, v pátek 22.3.2024 
* Jarní tvoření, v sobotu 23.3.2024 
Plakátky na akce na str. 4 
 

* Park plný vajíček, od 18.3. do 31.3 

 
 

 

 

Připomínáme splatnost poplatku za psa  
a nájem z pronájmu pozemku v roce 2024 

do konce března. 
 
 

Další zasedání Zastupitelstva obce Rybniště je 
plánováno na středu 10.4.2024 od 16 hod.  

Pozvánka je min. 7 dní před konáním zveřejněna na úřední 
desce, webu a FB obce. 

Zastupitelstvo obce zasedalo v únoru 
Zastupitelé se na desátém zasedání zastupitelstva obce sešli ve 
středu 7.2.2024. Projednali běžné finanční záležitosti (např. 
inventarizační zprávu za rok 2023, čerpání rozpočtu za 1-
12/2023, rozpočtové změny), ale také souhlasili s poskytnutím 
finančního příspěvku na 24.ročník hudebního festivalu 
Výběžek free LIVE, s podáním žádosti o dotaci do Programu 
2024 na podporu JSDHO a ostatních složek IZS pro rok 2024 
nebo s vyplacením odměn starostovi a místostarostce za 
splnění mimořádných a zvláště významných úkolů obce. 
Zastupitelé také v souvislosti s podanou žádostí o finanční 
příspěvek na akci „Rybniště - chodník podél II/263 - II. etapa“ 
na Státní fond dopravní infrastruktury projednali povinnost 
vybrat dodavatele stavby dle výsledku zadávacího řízení dle 
zákona č. 134/2016 Sb., o zadávání veřejných zakázek. V době 
uzávěrky časopisu ještě běžela lhůta pro podání nabídek – o 
výsledku zadávacího řízení budeme informovat příště. Ale 
můžeme potvrdit, že žádost o dotaci na výstavbu byla ze strany 
SFDI schválena! Největší investiční akce letošního roku tedy 
bude opravdu zahájena (více viz. článek Investice roku 2024). 
Zastupitelstvo schválilo prodej pozemku p.č.k.299 v k.ú. Nová 
Chřibská, o celkové výměře 242 m2, na kterém je umístěna 
silnice č. III/26327, Ústeckému kraji.  
Zastupitelé také souhlasili s uzavřením smlouvy na zhotovení 
fasády na budově skladu za kulturním domem firmou Wakos, 
s.r.o., Rumburk.  
Pro rybářskou sezónu 2024 zastupitelstvo opět schválilo 
rybářský řád a ceník pro sportovní rybolov na Školním rybníku 
pro sezonu 2024, s tím, že sezóna bude ukončena 
k 30.11.2024, nebude navýšena cena na jednotlivé povolenky 
a nadále bude povoleno přisvojení si pouze jedné ryby denně. 
Více informací ke sportovnímu rybolovu v samostatném 

článku na str. 5. 
Zastupitelé se také věnovali žádosti o pořízení zrcadla na výjezd 
z místní komunikace na p.p.č.781 v k.ú. Rybniště na hlavní 
silnici č. II/263 ve směru na Krásnou Lípu. Po krátké diskusi 
souhlasili za podmínky finanční spoluúčasti žadatele na 
nákladech na pořízení a instalaci zrcadla ve výši 50 %. 
Opět se zabývali parkováním aut u bytového domu Hangár a 
zastupitelé rozhodně nesouhlasí se zřizováním vlastních 
parkovacích míst – byť placených. 
Starosta seznámil zastupitele s výsledky odpadového 
hospodářství za rok 2023, kdy konstatoval, že současný systém 
odpadového hospodářství v obci je i přes neustálé peripetie 
s úklidem sběrových míst nebo nekvalitně vytříděným 
odpadem hospodárný a dobře fungující, což se promítlo do 
kladného výsledku ve výši 2,3 %. 

Usnesení jsou zveřejňována na webových stránkách obce, zápis 

je k dispozici k nahlédnutí na obecním úřadu.                             PeV 

 



 

Investice roku 2024 
Rok 2024 bude pro naši obec investičně rekordní. Pokud vše 

dopadne tak, jak se plánuje, proinvestujeme letos více jak 

20 mil. Kč.  

Hlavní akcí letošního roku bude stavba nového chodníku od 

bývalé pily až k autobusovým zastávkám v Nové Chřibské. 

Chodník v délce necelých 800 m začne dvojicí autobusových 

zálivů u bývalé pily, které propojí místo pro přecházení 

(přechod pro chodce je dnes sprosté slovo). Tedy z konce 

stávajícího chodníku se přes nástupní ostrůvek dostanete na 

druhou stranu silnice, po které bude chodník pokračovat až 

k železničnímu přejezdu. Stavba se dotkne i přejezdu, bude 

rozšířen a dále bude doplněn výstražník pro chodce ze směru 

od Rybniště. Za přejezdem začíná opět chodník ze zámkové 

dlažby na místě stávajícího silničního příkopu až k odbočce naší 

místní komunikace u pomníčku, kterou bude přerušen. Za 

místní komunikací pak vznikne další dvojice autobusových 

zálivů a opět místo pro přecházení, kterým se chodec dostane 

až do prostoru stávajícího nevzhledného plácku s kontejnery 

na separovaný odpad. V rámci stavby musí rovněž dojít 

k úpravě veřejného osvětlení a zatrubnění příkopu tak, aby 

jeho účel byl zachován – tedy jak odvod vody ze silnice a 

chodníku uličními vpusťmi v pravidelných vzdálenostech, tak 

přítok vody z Plešivce při velkých deštích či tání sněhu. Pro 

převedení vody je stavba doplněna několika horskými vpusťmi. 

Na stavbu máme schválenou dotaci od Státního fondu 

dopravní infrastruktury, začátkem března končila soutěž na 

dodavatele, podrobnosti přineseme v dalších vydáních našeho 

časopisu. 

S touto stavbou bude souviset propojení vodovodu v délce 60 

m přes zpevněnou plochu naproti bývalé pile, kterým si 

připravíme možnost v budoucnu připojit lokalitu RD „Nad 

Matyáskou“. Dále se tím zokruhuje vodovod v části Rybniště a 

v případě poruchy možnost uzavření jen části. V neposlední 

řadě by mohlo dojít i k lepším tlakovým poměrům v potrubí. 

Do léta bychom měli dokončit stavbu multifunkčního 

„klecového“ sportovního hřiště u kulturního domu o rozměru 

15 x 33 m. Hřiště bude mít povrch z umělé trávy a bude určeno 

na tenis, volejbal, nohejbal, basketbal či fotbal a floorbal. 

Kolem hřiště budou do výšky 1 m plné plechové mantinely 

vyplněné polyuretanovou pěnou, nad nimi do výšky 5 m budou 

záchytné sítě, branky budou vně hrací plochy. Hřiště bude 

umístěno na hraně dokončeného chodníku s terasou a bude 

„narvané“ těsně na objekt bývalého textilu Rybniště č.p. 205. 

Na ten byl vydán demoliční výměr, protože jsme pro něj 

v zastupitelstvu nenašli rozumné využití, a to i s ohledem na 

nesmyslnou dispozici a několik výškových úrovní interiéru. 

Pokud by se vše podařilo skloubit, tak by samozřejmě bylo 

lepší, kdyby se tento dům nejdříve podařilo zbourat a následně 

se až v sousedství vystavělo hřiště. 

Rovněž sklad za kulturákem by měl být letos z venku dokončen 

a sice finální fasádou ve stejných barvách, jako je samotný 

kulturní dům. Objednávka je vystavena s termínem dokončení 

před začátkem turistické sezóny. 

Do léta by měl být rovněž položen nový asfalt od kulturního 

domu až na křižovatku u uhelných skladů s odfrézováním 

stávajícího dožilého asfaltu. Součástí akce je i předláždění části 

„kostkované“ ulice k nádraží. 

V rozpočtu je i počítáno s dokončením terénních úprav kolem 

nového parkoviště a veřejného WC naproti poště. Bohužel se 

ovšem může za dva roky stát, že na část najede opět bagr, aby 

položil novou vodovodní trubku směrem k obecnímu úřadu až 

na křižovatku Rumburk-Varnsdorf. Akce vodáren bude 

finančně podpořena i naší obcí, protože po dokončení bude 

odvolán STOP stav pro napojování k vodovodu. V současné 

době se teprve projektuje a nebylo možné obě akce skloubit 

dohromady. On se ten bagr možná na novém trávníku objeví 

ještě letos, protože byla povolena stavba elektronabíječky na 

auta u nového parkoviště. Investorem však opět není naše 

obec a tedy i v tomto případě nejde vše ruku v ruce, jak 

bychom si představovali. 

Nesmíme zapomenout na školní zahradu, kterou čeká 

kompletní přeměna. Bude upraven a částečně zatrubněn 

potok protékající skrz zahradu, vytvořeny nové záhony s keři a 

stromy, umístí se zde vyvýšené záhony pro drobné „školní“ 

pěstování bylinek, doplněno o mobiliář, meteostanici, ohniště, 

hmyzí hotel apod. Akce bude dokončena novým plotem na 

katastrální hranici pozemků se sousedy. Mimo to chceme ještě 

investovat v samotné budově do rekonstrukce sborovny a 

holčičích toalet. 

Stále čekáme na to, jak dopadne posuzování naší žádosti resp. 

výběrového řízení na dodavatele herních a stretworkoutových 

prvků do obecního parku. S žádostí jsme uspěli u Státního 

zemědělského intervenčního fondu a momentálně jsme 

v procesu posuzování dodaných podkladů. Uvidíme, s jakým 

výsledkem. Ono totiž někdy, když chcete ve „státním“ koupit 

třeba „škodovku“, tak se na konci může taky stát, že Vám bude 

dodán „trabant“. Což jsme my v rámci této akce nechtěli a tím 

pádem jsme neudělali vše tak, jak by si fond přál… 

Ing. Roman Forfera, starosta obce 
 

 

 
 

 

 

!! Další nabídka zajímavého zájezdu !! 
 

Cestovní agentura Kateřiny Tvrzníkové Mat-ka zve 6.4. na 

zámek Loučeň. Na výlet je třeba se také přihlásit na tel. č. 

773 037 893. Plakátek je k dispozici webu nebo FB obce. 



 

MASOPUST v Rybništi 
Na návsi se v sobotu 17.2. sešli přátelé veselí, masek, zábavy, 
dobrého jídla a pití. Maškary z Wagabundus Collective velely 
masopustní sešlosti. O hudební doprovod se postarala kapela 
Máňa Trio. Masky v parku roztancovaly děti ze školní družiny, 
aby se pak sešikovaly do veselého masopustního průvodu. 
Tempo bylo přiměřené především ošetřovatelům "našeho" 
prasete na lehátku a dvě zastávky zábavně soutěžní nebo 
občerstvovací byly příjemnými zpestřeními. Maškarní veselení 
jsme zakončili v kulturním domě, kde teklo pivo ze 
starostenského sudu. 
Největší poděkování míří rodině Veroniky Kozákové a Pavla 
Kejře, bez jejich podpory a aktivní účasti by náš masopust 
nebyl takový, jaký byl! Děkujeme těm, kteří přispěli do 
bohatého a výborného masopustního občerstvení: školní 
jídelna, paní Stanislava Doležalová, paní Majda Švihoříková, 
paní Nikola Nováková, paní Alena Králová, paní Blanka 
Sobotová, Vojtěchovi, Forferovi, Barešovi, manželé 
Chroustovští. Děkujeme také restauraci Kulturní dům za 
zázemí, které poskytla v závěru účastníkům průvodu. 
Děkujeme všem, kteří si to s námi přišli užít! 

Petra Vojtěchová 

 
Vůdce našeho průvodu nebyl k přehlédnutí. Máňa Trio udávala 

veselý tón.  (Obě foto: Hynek Vojtěch) 
 

 
Malí zdravotníci se svědomitě starali o masopustní prase. 

 

 

Obecní ples 2024 
Třetí obecní ples v sezóně nového kulturáku… byl zase 
vyprodaný, v senzační náladě, s protančenými střevíčky! 
Děkujeme všem, co jste byli a bavili se!  
Letos k tomu měrou vrchovatou přispěla rodinná kapela                  
D. Ex Tempore. Hráli v rychlejším tempu, ale výběr skladeb 
zaručil plný parket. Moderátorské role se skvěle ujal zastupitel 
Jaromír Rauch. Babča STARS zaslouží obdiv za skvěle 
secvičenou taneční kreaci v rytmu Piti Piti Pa. Půlnoční 

překvapení nebylo „možná přijde i kouzelník“, ale opravdu 
hosty před půlnocí bavil svými triky iluzionista David Cordero 

Kozlok.  
Velké poděkování našim sponzorům – jmenovitě v seznamu na 

str. 5, z jejichž příspěvků jsme mohli dát dohromady štědrou 
tombolu (rozdali jsme téměř tři sta cen!), za vstřícnost, 
pořadatelskou spolupráci a provoz barů kolektivu restaurace 

Kulturní dům, za poskytnutí welcome drinku GALLI 

DISTILLERY, za zajištění pořádku, bezpečnosti a organizační 
pomoc našim hasičům, za výzdobu sálu Balónkovému 

baronovi a paní Simoně Pohankové, za provoz fotokoutku a 
pořízení fotografií a videa Vandej studiu, manželům 

Chroustovským za provoz šatny. 
Takže určitě zase příští rok, už máme datum 1.3.2025! 

Petra Vojtěchová, místostarostka 

 

 

Zpívající členové kapely. Byli senzační! (Foto: Vandej) 
 

 

 

 
Babča STARS v rytmu Piti Piti Pa. (Foto: Vandej) 
 

 

Kouzelník (ten vpravo), ale kdo byl a viděl, tak ví, že nejlepší 

byl stejně "KAREL". (Foto: Vandej) 
 

Další fotografie z obou akcí a krátký video sestřih z plesu 

najdete na webu nebo FB obce. 



 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 



 

Z Klubu důchodců 
Rok 2024 jsme v klubu zahájili 13. 1. 2024 výroční členskou 
schůzí. Po přivítání hostů Ing. Romana Forfery, Bc. Petry 
Vojtěchové a všech přítomných členů klubu, přednesla zprávy 
o hospodaření a činnosti klubu naše předsedkyně paní J. 
Chroustovská. Následovalo občerstvení a volná zábava. Celý 
den panovala bezvadná nálada. 
Velké PODĚKOVÁNÍ vyjadřujeme paní Renatě Grusserové a 
paní Libuši Štěpánkové, za bezplatné vyčištění čalouněných 
židlí.  
Nadále se scházíme pravidelně, vždy ve středu od 13 hodin. 

*** 
V únoru nás opustila naše členka paní Marie Matějková. Bude 
nám všem moc chybět…                                                                   JCH  
 

… a že „bude chybět“ se připojuje i vedení obce a bude na ni 
vzpomínat jako na usměvavou, veselou, obětavou i 
starostlivou a pečující důchodkyni, aktivní členku klubu, která 
milovala společné akce a výlety, a výbornou „obecní“ 
pekařku. Klid její duši! 

V loňském říjnu jsme s ní mohli v klubu oslavit její půlkulaté 
životní výročí. 
 

Poděkování sponzorům obecního plesu 
Adrenalin Point, Varnsdorf * ALPEN s.r.o., Varnsdorf * 
ARTIKON - rámování obrazů a prodej výtvarných potřeb 
Rybniště * AVE CZ odpadové hospodářství s.r.o., pracoviště 
Rumburk * Balónkový Baron, Dan Syrovátka, Varnsdorf * 
Cestovní agentura MAT-KA, Kateřina Tvrzníková, Rybniště * 
Clear.car, Renata Grusserová, Rybniště * Crystalex CZ, Nový 
Bor * Daniel Bušo, elektro-obchod-služby Rumburk * FSE, UJEP, 
Ústí nad Labem * Galli Distillery - rodinný lihovar Dolní Podluží 
* HOMEOPATIE - Šárka Krulišová, Rybniště * HERBY servis 
Rumburk * Jindřiška Daňková, Rybniště*  Jiřina Chroustovská, 
Rybniště * JV Ranch, Ing. Jana Vanžurová, Rybniště * Kavárna 
U FRINDA, Krásná Lípa * Knihkupectví Papírová loď, Rumburk 
* Kominictví Brůna s.r.o., Rumburk * Levná krmiva Rybniště * 
LÍPA SPORT, Krásná Lípa * MANA čokoládovna Krásná Lípa * 
Město Rumburk * Městské divadlo Varnsdorf * Mobilní 
pedikúra - Magda Hegerová, Rybniště * Lanové parky Sloup, 
Kristýna a Hamr * obec Rybniště Pačinek Glass, Kunratice u 
Cvikova * Pivovar Kocour Varnsdorf * ProProjekt, s.r.o., 
Rumburk Safety Master, Varnsdorf  * Sbor dobrovolných hasičů 
Rybniště * Simona Pohanková, Rybniště * STAP, a.s. Vilémov * 
SYTRA s.r.o., Jiřetín pod Jedlovou * Tesařství Martin Merežko, 
Rybniště * TOS VARNSDORF a.s. * Trojanovi, Rybniště / ARTIX 
* Uhelné sklady Rybniště * Varnsdorfské uzeniny s.r.o. 
Varnsdorf * Vladimír Kříž, vodoinstalatérské práce Rumburk * 
Wellness Hotel Lužan & Resort Dymník. 

 

Společenská kronika 
Narozeniny v měsíci březnu 2024 oslaví: 

 

Květoslava Komárková   Drahuše Škvorová 
Drahoslav Špulák  Blanka Merežková 
Zdeněk Škach   Jiří Klor    
Pavel Chládek   Věra Žídková   
Marie Rauchová  
 
 

Žádáme všechny občany, kteří nechtějí být zveřejněni v naší společenské 
kronice (uvádí jubilanty v daném měsíci od 60-ti let věku), aby toto oznámili 
před termínem uzávěrky na obecní úřad.  
 

 
 
 

V březnu oslaví své narozeniny 
 
 

paní Blanka Merežková a 
paní Marie Rauchová. 

 
 

Přejeme hodně zdraví. Klub důchodců 
 

 
 

 
 

V únoru jsme se navždy 
rozloučili 
 

s paní Marií Matějkovou 
 

 
 
 

 

 

Školní rybník slovy hospodáře 
Od 1. dubna začne opět nová sezóna na našem Školním 
rybníku. Vloni na podzim nám přivezli 600 kusů kapra. Letos, 
na začátku března, nám přivezli ryby na letošní sezónu, a to 
hlavně kapra obecného - 400 ks (někteří měli okolo 3 kg). Dále 
se vysadili amuři, štiky, candáti. Zarybněno je tedy slušně. Tak 
neváhejte, zakupte si povolenku a vyrazte k vodě! Přeji 
úspěšnou sezónu. A nezapomeňte, že si nemusíte každou 
mírovou rybu brát. Když jí dáte svobodu, potěší příště jiného 
rybáře či rybářku. 
Petrův zdar!                                                Andrej Kočiš, hospodář 
 

Aktualizované informace ke sportovnímu rybolovu jsou 
k dispozici na webových stránkách obce. 
 

https://www.obecrybniste.cz/zivot-
obci/sportovni-rybolov/ 



 

Rybnišťský (pod) Vodník – měsíčník Obecního úřadu v Rybništi 

toto číslo zpracovala: Bc. Petra Vojtěchová + Ing. Roman Forfera 
vydává Obec Rybniště, Rybniště 33, 407 51 Rybniště, povoleno Ministerstvem kultury pod evidenčním číslem MK ČR E 10924 

Uzávěrka každého čísla je do 27. dne v měsíci. Vychází 10. dne v měsíci. 
E-mail: obec@obecrybniste.cz                  tel.: 412 381 121 + 723 020 692                  www.obecrybniste.cz 

 

 

TJ TATRAN Rybniště – rozpis zápasů 

Okresní soutěže dospělých – jaro 2024 
 

Datum Den Hodina Domácí Hosté 

    7.4. Ne 16:30 Bynovec Rybniště 

  13.4. So 13:00 Rybniště Chřibská 

  21.4. Ne 14:00 Jiříkov B Rybniště 

  27.4. So 13:00 Rybniště Česká Kamenice 

    5.5. Ne 15:00 Františkov Rybniště 

  11.5. So 13:00 Rybniště Markvartice 

  19.5. Ne 17:00 Malšovice B Rybniště 

  26.5. Ne 14:00 Dolní Podluží Rybniště 

    1.6. So 13:00 Rybniště St. Křečany 

    9.6. Ne 16:00 Junior Děčín Rybniště 

  15.6. So 13:00 Rybniště Huntířov 
 

Po zimní přestávce se i nejnižší fotbalové soutěže pomaličku 
rozebíhají, konkrétně ta naše první víkend v dubnu. Na 
domácím hřišti začneme v půlce dubna a bude to hned derby 
se Chřibskou. Díky podzimní brigádě fotbalistů po posledním 
kole, kdy došlo k oplocení zbytku hřiště, to vypadá, že i bude 
na čem hrát. Okolí hřiště je totiž kompletně převrácené od 
divokých prasat a tak doufáme, že se nám na nějaké další 
brigádě podaří travnaté povrchy dostat do „schůdné“ formy a 
prasata že už zůstanou v lese.  
Po podzimu jsou naši fotbalisté na prvním místě tabulky 
s jednobodovým náskokem na JUNIOR Děčín „B“. Kostra týmu 
zůstává stejná a ambice jsou i nadále vysoké. Tak popřejme 
našim fotbalistům úspěšný vstup do jarní části soutěže a nechť 
je jejich vysněná meta v půlce června dosažena! Přjďte fandit! 
A ještě důležitá informace – výčep s udírnou bude i na jaře 
v provozu!                                          Za TJ TATRAN Roman Forfera 
 

 

Veřejná toaleta již slouží k svému účelu 
Na podzim minulého roku jsme dokončili další část do mozaiky 
nového centrálního prostoru naší obce. Bylo dokončeno 
parkoviště naproti poště a s ním související stavba veřejné 
toalety spojená s přístřeškem nové autobusové zastávky. 
S ohledem na brzký příchod zimy se už nestihla odstranit stará, 
mládeží rozmlácená, autobusová zastávka včetně úpravy 
dláždění a travnatých povrchů. Dokončíme letos z jara. 
Veřejnou toaletu jsme však definitivně zprovoznili pro 
veřejnost až v půlce letošního února, kdy byl po neskutečných 
peripetiích s bankou konečně osazen platební terminál pro 
možnost platby za použití WC platební kartou. Mimo platby 
kartou se na toaletu můžete dostat po vhození 10 Kč do 
mincovníku. Toaleta je jedna místnost s pisoárem, WC mísou 
vybavenou madly i pro vozíčkáře, umyvadlem se studenou 
pitnou vodou a osoušečem rukou, vše v automatickém 
provedení na čidla. Je tedy tzv. „unisex“ bez rozlišení na pány, 
dámy a vozíčkáře. Veškeré vnitřní vybavení je nerezové 
antivandal provedení. Celý venkovní prostor je navíc 
monitorován kamerovým systémem se záznamem na 
doporučení Policie ČR. Toaleta je přístupná 24 hodin denně, 7 
dní v týdnu, 365 dní v roce. V zimě je prostor temperován na 
nezámrznou teplotu elektrickým podlahovým topením. Každý 

všední den dochází ke kontrole čistoty a dle potřeby k úklidu 
min. jednou za týden. K tomu slouží technické zázemí v druhé 
části zděné stavby, kde je umístěna výlevka s malým bojlerem, 
hlavní vypínače a uzávěry vody a veškeré ovládání elektroniky 
a elekriky.  
Nezbývá mi, než doufat, že občané a návštěvníci obce budou 
myslet i na ostatní a nebudou se snažit ničit tuto důležitou 
součást moderní obce. Určitě jsme každý někdy byli v situaci, 
kdy jsme s úlevou konečně našli místo pro naší základní životní 
potřebu. Tak to místo uchovejme i pro ostatní! Děkuji! 

Ing. Roman Forfera, starosta obce 

 
Antivandal provedení vnitřního vybavení.  
 

 
Celkový pohled na stavbu veřejných WC. 
 

 

 

„Jarní“ úlovek sněženek pořízen 25.2.2024…  



...INFORMACE Z NAŠÍ ŠKOLIČKY...

ZIMNÍ SPORTY V MŠ
Koncem ledna jsme v mateřské škole
měli
téma “ZIMNÍ SPORTY”. Děti si v
tělocvičně zasoutěžily - lyžovaly, střílely
na branku a vozily boby...
Celý týden jsme si užili.

DALŠÍ LEDNOVÁ
OHLÉDNUTÍ...

tříkrálová výprava - koleda
školní družiny...

kytarový koncert Jindřicha
Kaulferse “Hudba jižních
zemí”



aktivity přírodovědného kroužku
Jeden z lednových přírodovědných kroužků zpestřila svou návštěvou paní Eva
Juricová z Varnsdorfu, kde provozuje salon Dotekem k sobě.
S našimi dětmi si velmi poutavě, citlivě a přiměřeně věku povídala o lidském těle,
zdraví, myšlení, emocích a pocitech. Následovala meditace, procvičování nohou
a zábavné činnosti s masážními pomůckami a podložkami.
Děti se s velkým zájmem a nadšením zapojovaly do diskuze, plnění úkolů i
připravených aktivit.
Po dvou příjemně strávených hodinách pak předaly vlastnoručně vyrobené a
originální dárky, kterými udělaly velkou radost.
Děkujeme paní Juricové za milou návštěvu.

Eva Králová

oslava masopustu v mš
Děti už od rána přicházely do
školky v krásných a nápaditých
maskách. Dopolední program byl
plný soutěží a tanečků.
Všichni si zaslouží pochvalu.

www.zsrybniste.cz/fotogalerie



karnevalové dopoledne v zš
Letošní karnevalové veselí nám svým
poutavým vyprávěním o masopustu
zpestřil pan Zdeněk Vlček. Velmi
přehledně a srozumitelně povídal o
tradicích, maskách, zvyklostech nejen u
nás, ale i v zahraničí.
Ještě jednou děkujeme!

modrá, žlutá nebo třeba oranžová?
Poradí tonda obal!

V pátek 23. 2. 2024 nás navštívil pan Daniel
Nigrin, lektor programu společnosti EKO-KOM
o třídění a recyklaci odpadu s názvem Tonda
Obal na cestách. Poutavé vyprávění
s množstvím rozličných aktivit žáky seznámilo
s problematikou skládek odpadů a jejich
tříděním. Čistší budoucnost je otázkou
nejenom správného třídění, ale také
následného zpracování. Doprovodný program
nám ukázal i různé druhy firem zpracovávající
odpad, sběrné dvory a mechanismy na
třídění, to vše hravou a zábavnou formou
v podobě her a videoprojekcí. Děti si také
mohly vyzkoušet samotné třídění do
připravených mini popelnic, kterých ve
skutečnosti existuje mnohem více druhů, než
jen klasické modré, žluté, zelené a směsné.

Petr Bergr




